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Szanowny Pan 
Aleksander Miszalski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji w sprawie zabezpieczenia 
przeciwpowodziowego Prądnika Czerwonego: 
 

1. Ze zgłoszeń otrzymanych przez mieszkańców wynika, że monitoring przepustu pod        
ul. Lublańską został wyłączony. Co jest tego przyczyną? 

2. Na jakim etapie jest realizacja zadania polegającego na przebudowie przepustu pod    
ul. Olszecką? 

3. Na jakim etapie jest realizacja zadania polegającego na budowie kanału ulgi? 
4. Czy istnieje możliwość zobligowania Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody 

Polskie do bieżącego utrzymania koryta potoku Sudół? Obecnie czyszczenie koryta 
odbywa się sporadycznie, nie są usuwane gałęzie, trawa oraz śmieci co w przypadku 
szybkiego podnoszenia się stanu wody doprowadza do skutecznego zatykania się kraty 
przepustu pod ul. Lublańską 

 
 

 

Z poważaniem 

Piotr Moskała 
Radny Miasta Krakowa 


